

桂林

4 天桂林/陽朔山水之游 4 Days Guilin-Yangshuo Tour

DAY 1 : KUALA LUMPUR- GUILIN (Lunch/ Dinner)

Your exciting holiday begins with a pleasant flight to Guilin, the most scenic city in China. Upon arrival, meet with local representative and transfer to local restaurant for lunch. After lunch, proceed to visit Yu Hill Park. After that, transfer to hotel for check-in.

DAY 2 : GUILIN- YANGSHUO (Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast, proceed to Lake Cruise of Lijiang River (view of Elephant Trunk Hill, Fu Bo Hill, The Fighting Hill and etc. After lunch, transfer to southeast of Guilin City~Yangshuo by coach En-route will view the "Moon Hill". Upon arrival, transfer visit West Street, is the most prosperous district in Yangshuo. Visitors will attract to West Street by its unique mix of cultures. After dinner, transfer to hotel for check-in.

DAY 3 : YANGSHUO- GUILIN (Breakfast/ Lunch/ Dinner)

After breakfast, transfer back to Guilin by coach. Upon arrival, transfer to local restaurant for lunch. After lunch, visit to Rong Lake Scenic Area is located in the center of Guilin. Then, visit Jiuqu Bridge. After this, continue proceed to visit South Gates and Gold & Silver Tower. After dinner, transfer to Zhenyang Gate Walking Street for shopping.

DAY 4 : GUILIN - KUALA LUMPUR (Breakfast)

After breakfast, free at leisure until transfer to the airport for your departure flight home bringing back with you unforgettable memories and wonderful souvenirs of your trip to Guilin.

***Confirmation of itinerary are subject to weather and flight schedule.*

第一天: 吉隆坡-桂林 (午/ 晚餐)

您的假期行程由吉隆坡機場乘搭飛機飛往素有“山水甲天下”之稱的廣西桂林。抵達後，由當地導遊接待并且送往當地的餐館享用午餐。午餐後，送往參觀虞山公園。晚餐後，入住就酒店休息。其餘時間讓您自由活動。

第二天: 桂林-陽朔 (早/午/ 晚餐)

早餐後，船遊市內漓江(遠眺象鼻山、伏波山、斗雞山等十大名山)。然後，驅車前往位於桂林南面63公里的陽朔。沿途中，車遊月亮山。抵達後，遊覽洋人街又稱西街。在那裡您可看到古色古香的建築房屋，地方特色濃厚、其充滿了異國情調的風景更是風情萬種及風俗濃郁。除此之外，在那裡您還可以找到各種旅遊紀念品或道地的小吃。過後前往酒店辦理入住手續。

第三天: 陽朔-桂林 (早/午/ 晚餐)

早餐後，驅車往返桂林。抵達後，送往當地的餐館享用午餐。續後，前往遊覽城市中央公園之榕杉湖和榕湖內的九曲橋。畢後，在前往遊覽金銀雙塔以及古南門。晚餐後，遊逛正陽步行街。畢後，入住就酒店休息。

第四天: 桂林-吉隆坡 (早餐)

早餐後，自由活動至指定時間由專車載往機場，乘搭班機回吉隆坡。滿載珍貴的紀念品抵達家院，當然還有我們所為您呈現難忘的桂林山水游。

**** 行程將視天氣，航班而稍作調整**

Guilin



Highlights

- Yu Hill Park
- Elephant Trunk Hill
 - Fu Bo Hill
- The Fighting Hill
 - Moon Hill
 - West Street
- Rong Lake Scenic Area
 - Jiuqu Bridge
 - South Gates
 - Gold & Silver Tower
- Zhenyang Gate Walking Street

MEALS

Breakfast -3
Lunch -3
Dinner -3



NIGHT STAY

Guilin- 2
Yangshuo- 1



For Ground Arrangement:

Ground arrangement is **EXCLUSIVE** of return flight ticket. Besides, all itinerary is based on local arrangement.

地接配套:

不包括來回機票。此外，所有的行程將于當地開始按排。

ROC 198402-7

(KAMP-1111)

More holidays all the way!

Hwajing

Affordable Low Fare Vacation and Cruise Holiday Specialist

華京旅遊有限公司

HWAJING TRAVEL & TOURS SDN BHD

Block N-26 2nd Floor, Warisan Cityview Jalan 3/93A, Batu 2 1/2 Jalan Cheras, 56100 Kuala Lumpur.

Fax: 03-9283 6566 Email: info@hwajing.com.my

Tel: 03-9200 2929

Penang Tel: 04-261 6566

Ipoh Tel: 05-255 6566